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Testületi ülés 2007. szeptember 18. 

1. Az önkormányzati és Területfejlesztési Minisztérium hiva
talos lapjában meghirdetett jegyzői állásra 5 érvényes pályázat ér
kezett. A képviselő-testületi ülésre a pályázók meghívást kaptak, 4 
fö eljött és élni kívánt a személyes bemutatkozás lehetőségével. A 
testület zárt ülésen meghallgatta a pályázókat, majd ezután egyhan
gú szavazással úgy döntött, hogy 2007. október l-től a jegyzői te
endőket Lovasné dr. Polyák Erzsébet lássa el. Gratuláltunk és sike
res munkát kívántunk Fülöpjakab új jegyzőjének. 

2. A Jakabszállás-Fülöpjakab Általános Művelődési Köz
pont megalakulásával a jogelőd intézmények pedagógiai prog
ramjait „össze kellett dolgozni" és ezt az anyagot ki_egészítő szak
é.rtői véleménnyel kellett ellátni. A szakértői véleményt Dr. 
Ujfaludi László közoktatási szakértő készítette, melyet a képviselő
testü let j óvábagyott. 

3. A 2006/2007-es tanév munkájáról, benne a személyi és 
tárgyi feltételek alakulásáról , az óvoda és iskola szakmai munkájá
ról , eredményeiről kaptunk beszámolót. Intézményünk büszke le
het ezekre az eredményekre, ezáltal is bizonyftódik, hogy a kisisko
lákban is tudnak színvonalas oktatást végezni, az itteni diákok is 
vannak olyan tehetségesek, életrevalóak, mint a nagyobb iskolákba 
járó társaik. 
A 2007/2008-as tanév/nevelési év indítása jelentősebb változások 
közepette történt. Gazdasági kényszerből jött létre a Jakabszállás
Fülöpjakab közoktatási társulás, ezáltal a Fülöpjakabi Iskola és 
Óvoda tagintézménnyé váltak. Megszűnt az egyik napközis cso
port, a felsősöknek tanulószoba szervezése történt. 

Mindkét iskolában, óvodában az a törekvés, hogy a diákok, a peda
gógusok megismerjék egymást, tervezik, hogy csoportonként egy
egy fél napot együtt töltenek az ovisok és az iskolai osztályok ősz
szel és tavasszal. Sport és egyéb versenyekre kölcsönösen meghív
ják egymást. Közös tantestületi (összdolgozói) értekezlet volt 
Jakabszálláson, ezt júniusban Fülöpjakabra tervezik. 
A munkatervben kiemelt feladatként van megjelölve a közösség
fejlesztés, a közös szabadidős programok szervezése. A tantestület 
a munkáját úgy igyekszik végezni, hogy az eddig elért színvonalat, 
elismertséget megtartsa, ahol szükséges, javítsa. 
A Képviselő-testület részéről a bizalom továbbra is megvan, a 
tőlük telhetőt megteszik, hogy a nyolcosztályos képzés minél to
vább megmaradjon 

4. A Képviselő-testület a következő évre is csatlakozik a 
Borsa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíj rendszerhez. A pá
lyázatok elbírálásánál azonban szigorúbban fogja vizsgálni a 
szociális rászorultságot. 
A részletes pályázati kiírás olvasható a Polgármesteri Hivatal 
hirdetőtábláján, pályázati adatlap kérhető Szénási Zoltántól. 
Pályázatok beadásának határideje: 2007. október 31. 

5. A további négy napirendi pontban a Többcélú Kistérségi 
társulás keretében végzett feladatellátásokról, az ezekről készült 
megállapodás-tervezetekről tárgyalt a Képviselő-testület: 

- A szociális törvény értelmében a családsegítés „a szociális 
vagy mentálhigiénés problémák, illetve egyéb krízishelyzet miatt 
segítségre szoruló személyek, családok számára az ilyen helyzethez 
vezető okok megelőzése, a krízishelyzet megszüntetése, valamint 
az életvezetési képesség megőrzése céljából nyújtott szolgáltatás." 

Ez egy új szociális szolgáltatás lesz Fülöpjakabon, melyet a 
megállapodásban rögzítettek szerint a kiskunfélegyházi Kapocs 
Segítő Szolgálat alkalmazásában lévő föállású családgondozó lát el 
Petőfiszállás, Pálmonostora, Gátér, Kunszállás, Fülöpjakab telepü
léseken. A feladatellátás nagy része állami finanszírozásból törté
nik. 

- A már 2006. augusztus 1. óta ebben a felállásban működő 
központi háziorvosi ügyelet létrehozásáról és működéséről szóló 
módosított társulási megállapodást elfogadta a képviselő-testület. 
Sajnos itt az egészségbiztosító pénztártól kapott finanszírozás mellé 
még az Önkormányzatunknak 2007-ben 1.161.490,-Ft-ot kell hoz
zátennie, mert az ügyeleti ellátás biztosítása kötelező önkormány
zati feladat. 

- Az oktatási területen a Többcélú Kistérségi Társuláshoz a 
Pedagógiai Szakszolgálat feladatellátással csatlakoztunk, melynek 
része a logopédiai oktatás végzése is. Ezt a feladatot eddig helyi 
szakképzett pedagógus végezte az óvodában illetve az iskolában. A 
feladatellátást végző Nevelési Tanácsadó a logopédia oktatását 
díjmentesen, korlátozott óraszámban úgy akarta végezni, hogy a 
gyermeket a szülők vigyék be Kiskunfélegyházára. Ebbe a Képvi
selő-testület nem egyezett bele. Az ellátó intézmény olyan feltétel
lel vállalja a helyben történő logopédia oktatást, ha az Önkormány
zat több százezer Ft-ot kifizet a városnak. A Képviselő-testület a 
díjajánlatokat nem fogadta el, és megbízta a Polgármestert, hogy 
további tárgyalásokat folytasson az intézmény igazgatójával. 

- A Könyvtárellátási szolgáltatás nyújtására készült megál
lapodás-tervezetet elfogadta a Képviselő-testület, mely az Önkor
mányzat és a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat Katona József 
Megyei Könyvtára között jött létre. Ennek alapján a helyi könyvtár 



állománya jelentős mértékben gyarapodik. Számítógépes szolgálta
tást nyújt, internetezési lehetőséggel. Szakmai segítséget nyújt a 
könyvtáros munkájához. Az önkormányzatnak a helyiséget kell 
biztosítani a rezsiköltséggel, illetve a könyvtárosnak a bérét. A 
nyitvatartási időt fokozatosan növelni kell. A Többcélú Társulás 
ezen a területen hozta a legnagyobb minőségi változást pozitív 
irányban. 

- A szociális törvény szerint a jelzőrendszeres házi segít
ségnyújtás: „a saját otthonukban élő, egészségi állapotuk és szoci
ális helyzetük miatt rászoruló, a segélyhívó készülék megfelelő 
használatára képes időskorú vagy fogyatékos személyek, illetve 
pszihiátriai betegek részére az önálló életvitel fenntartása mellett 
felmerülő krízishelyzetek elhárítása céljából nyújtott szolgáltatás." 
Ennek igénybevételekor szociális rászorultságot kell vizsgálni. 
Ez a készülék telefon meglétéhez kötött, (ahol nincs, ott kiépítik) 
egy csuklóra vagy nyakba helyezett nyomógombból és hangszóró 
dobozból áll. Jelzés esetén a diszpécser-központtal tud beszélgetést 
folytatni a jelzést adó, hogy mi a proöléma. Ha nincs visszajelzés 
ezt is értelmezik a központban és félórán belül megérkezik a szük
séges segítség. Ez új szociális szolgáltatás lesz Fülöpjakabon. 8 
ilyen készüléket fogunk kapni a Többcélú Kistérségi Társulás kere
tében. A feladatokat a Szivárvány Személyes Gondoskodást nyújtó 
Intézmény látja el Kiskunfélegyháza város fenntartásában. A szol
gálat finanszírozása az állami és kistérségi normatívából történik. 
Az ellátottnak a telefonvonal üzemben tartását kell vállalni, ami 
havonta kb. 1500 Ft. 
A Képviselő-testület a feladatellátásról szóló megállapodást jóvá
hagyta. 

6. A 9. napirendi pontban az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzat rendeletének módosítására került sor, 
melyre azért volt szükség, mert a törvényességi felügyeletünk ki
sebb hiányosságra, pontatlanságra tett szóbeli észrevételt. 

7. Az egyebek napirendi pontban „Környezetvédelmi" témák 
kerültek megtárgyalásra: 

- Szomorúan állapította meg a Képviselő-testület, hogy a kül
területre kihelyezett hulladékgyűjtő konténerek használata to
vábbra is fegyelmezetlenül történik, sok a mellérakott szemét, és 
ezeket a zsákokat a kutyák szétszedik. Még mindig van idegen 
szemét is a kukákban, de ezen személyek kiszűréséhez a lakosok 
segítségére is szükségünk volna, kérjük jelezzék, ha észlelnek ilyen 
jelenséget. Képviselői javaslatra kifogjuk írni a konténerekre, hogy 
csak Fülöpjakabról származó szemét helyezhető el , és a bírságolás 
lehetőségét, mértékét is. Talán javítani fog a mostani állapoton, 
hogy 2008. tavaszától beindul a Felgyői Regionális Hulladéklerakó 
- melynek Önkormányzatunk is tulajdonosa - és valószínű, hogy 
hetente fog történni a szemét elszállítása, ebben csak az a rossz, 
hogy többet kell fizetni az Önkormányzatnak, illetve a lakosságnak 
is a heti szállításért. 

- A jelenlegi hulladékos közszolgáltatónk, Saubermacher 
Mo. Kft. elektronikai hulladékgyűjtő akciót szervez, melyhez az 
Önkormányzat is segítséget nyújt. Ennek részleteiről külön felhí
vásban olvashat a Kedves Olvasó. 

- A Magyar Közút Kht. 2007. október 20-án szombaton 8°0 

- 14°0 között országos szemétgyűjtési akciót szervez az állami 
közutak mentén, melyhez Önkormányzatunk is csatlakozott. Az 
Izsáki út Fülöpjakabi szakaszán szednénk össze az útárokból, árok
partról a szemetet a közútkezelő által biztosított zsákokba, melyet a 
nap folyamán elszállítanak. A Közútkezelő minden résztvevőnek 
biztosítja a láthatósági mellényt és kesztyűt. Kérem, hogy 
Fülöpjakabról is minél többen vegyünk részt az akcióban, 20-
25 főre számolnánk. Találkozás, mellényosztás, baleseti oktatás a 
Polgármesteri Hivatalnál 2007. október 20-án i 0 órakor. 

8. Utolsó napirendként szociális ügyek megtárgyalására ke
rült sor zárt ülés keretében, ahol 3 személy részére történt különbö
ző mértékű szociális segély megállapítása. 

Rendkívüli testületi ülés 2007. szeptember 2-án 

- A Jakabszállás-Fülöpjakab ÁMK Fülöpjakabi Iskola tagin
tézményénél az intézményvezetői állás Lovasné dr. Polyák Er-
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zsébet jegyzővé történt kinevezésével október 01-gyel megszűnik. 
Az új vezető kinevezéséhez a Képviselő-testületnek véleményezési 
joga van, mellyel élni kívánt. A Képviselő-testület egyhangúlag ja
vasolja az ÁMK igazgató-tanácsának Hatvani Mónika tagintéz
mény-vezetővé történő kinevezését. 
- Határidőhöz kötött határozatot kellett hozni a Képviselő

testületnek a „Leader program" tárgyában, ezért kellett rendkívüli 
ülést összehívni! Az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési 
Alapból nyújtható Vidékfejlesztési támogatás igénybevételének fel
tétele, hogy megalakuljanak a helyi közösségek és ezek nyilvántar
tásba vétele megtörténjen. Ezt követi az előzetesen elismert vidék
fejlesztési akciócsoportok kiválasztása, Leader program készítése, 
mely 2008. január végéig történik. A harmadik szakasz a nyertes 
Leader akciócsoportok kihirdetése, a program megvalósítása 2010-
ig. Egy település akkor lehet tagja egy Leader akciócsoportnak, ha 
a helyi közösség alapító tagja az Önkormányzat, illetve a települé
sen székhellyel, telephellyel rendelkező civil szervezet, valamint 
egy magán vagy társas vállalkozás. Fülöpjakabon az Önkor
mányzat mellett a Fülöpke a Gyermekekért Alapítvány (képvi
seli: Bodor Sándor) és Gyöngyösi és társa Bt. (képviseli: Gyön
gyösi Sándor) alkotja a helyi közösséget. A Leader akciócsoport 
Kiskunfélegyháza, Kiskunmajsa, Kiskunhalas Kistérsége 24 telepü
lésből , 72 alapító tagból, 61217 lakosból áll. A Leader vidékfej
lesztés lényege, hogy a programok megvalósítása alulról jövő kez
deményezés alapján történik, a pályázatok elbírálása is a helyi ak
ciócsoport vezetőségéhez van telepítve. A Képviselő-testület hoz
zájárul, hogy az Önkormányzat alapító tagja legyen a „Kiskun
ok a Vidékért" Akciócsoport Helyi Közösségének és abban 
Fülöpjakabot képviselje. 

CsáRj CBéía polgármester 

FELHÍVÁS 

A Saubermacher Mo. Kft. elektronikai hulladékgyűjtő akciót 
szervez, melyben Önkormányzatunk is vállalta a közreműködést. 
A beszállítható hulladékok köre: képcsöves TV, számítógép mo
nitor, háztartási kis- és nagygép, szórakoztató elektronika, mosó
gép, hűtőszekrény, kenyérpirító, kazettás magnó, rádió, hajszárító, 
elektromos játék, mobiltelefon, számítógép, billentyűzet, telefon, 
faxgép, fénymásoló, nyomtató stb. 

A gyűjtés helye: Az Önkormányzat Közösségi Házának udvara 

ldőpontia: 2007. október 15-18-ig (Hétfötől-Csütörtökig) 
800 -1600 között. 

Kérem a Tisztelt lakosokat, hogy egyéb veszélyes hulladékot ( ola
jos, festékes, növényvédő szeres csomagoló anyag, akkumulátor, 
stb.) ne hozzanak, mert azt nem szállítja el a cég. 

CsáRj CBéía polgármester 

A polgárőrség háza tája 

Szeptember 20-án, Kiskun Polgárőr Társulás gátéri ülésén egyesü
letünket Bodor Sándor képviselte. Szabó Mihály megyei elnök töb
bek között beszámolt arról, hogy a Polgárőrség név le lesz védve. 
Joó Endre fhdgy. elmondta, hogy az új kunszállási rendőr Gondi 
Zoltán városföldi lakos lesz. Újra felvetődött, hogy változtatni kell 
a társulás gesztorát illetően. Erre valószínűleg a következő, kun
szállási ülésen kerül sor. 
Október 19-én tartjuk kiscsoport-vezetői értekezletünket a 
Teleházban, ahol a fö napirendi pont a polgárőrbál előkészítése 
lesz. Az értekezleten lehetőség nyílik az elmaradt tagdíjak rendezé
sére is. 
A polgárőr Közgyűlés és bál időpontja: 2007. november 3. A 
kezdés időpontja és a napirend a meghívókon fog szerepelni . 

<JQoó Imre 



Szüreti Bál - 2007. 
Évről -évre meglepő számunka, hogy mennyi önzetlen, segítő szándékú 
ember van, aki támogat bennünket a bál megszervezésében, lebonyolí
tásában. Legtöbben önként, vagy legalábbis az első hívó szóra készsé
gesen segít, - csak így tudunk mi is jól dolgozni. 
Köszönjük a táncosok felkészülését, részvételét, az asszonykórus és a 
pandúrok közreműködését, a kocsisok önzetlen segítségét, a rendőrség 
és a polgárőrség munkáját a felvonulás biztosításában. 
Köszönjük mindazon személyek segítségét, akik bármivel hozzájárul
tak a felvonulás és a bál megszervezéséhez, lebonyolításához. (Sátor
szállítás, építés-bontás, gyerekekre felügyelet a próbákon, a felvonulá
son, tombola felajánlások, segítség a táncosok reggeliztetésénél, vacso
ráztatásánál, a lovas kocsik eligazításánál, belépő, tombola árusítás 
stb.) 
Külön köszönjük azok segítségét, akik anyagi támogatást nyújtottak a 
bál megszervezéséhez: Rigó Imre, Oroszi Tibor, Bakró István, Endre 
János és K. Szabó István, továbbá Szász.József és családja valamint T. 
Szabó István és családja részéről a nagy összegű tombola felajánláso
kat. 
Köszönjük a Fülöpjakabi és a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzatok 
támogatását. 
Köszönjük a FORNETTI KFT. és a P & P Pékáru KFT. anyagi támo
gatását, melynek segítségével újabb 10 pár táncos ruhát és 10 pár női 
csizmát tudtunk megvarratni nagy táncosaink részére. Nagyon nagy 
szükség volt erre, hiszen a kölcsönzési díj évről-évre „kidobott pénz", 
bízunk benne, hogy a befektetett összeg „megtérül" és jövőre is ilyen 
szép számmal akarnak a táncosok részt venni a bálon. 
Köszönjük Szabó József, Cseri József és Tóth Zsolt vállalkozóknak, 
hogy biztosították a résztvevők és vendégeink részére a vacsorát. 
A bál bevételének jelentős részét továbbra is a résztvevők ,Jutalmazá
sára" kívánjuk fordítani. 
A nagy és a középső csoport kirándulását szeretnénk támogatni, a 
buszköltség kifizetésével, a kisebb csoportok részére pedig mozi láto
gatás van az idén is betervezve. 
Örülünk, hogy ismét nagyon sokat megtiszteltek bennünket azzal, hogy 
megnézték a felvonulást és a táncot, valamint részt vettek a bálon. Bí
zunk benne, hogy a táncosok több mint két hónapos felkészülése nem 
vész kárba és jövőre is találkozunk a Szüreti Felvonuláson és Bálon. 

Szénási Zoltán klub-vezető 

Fülöpke A Gyermekekért Alapítvány 
Az általános iskola tanévnyitóján rövid beszámoló került megtartásra 
az alapítvány előző tanévben végzett munkájáról, illetve az átadott tá
mogatásokról. 
Óvoda támogatás: 160500,-
Iskola támogatás: 340000,-
Középiskolás ösztöndí j: 112500.-
Összesen: 613000,-
Szűkebb költségvetéssel tudunk az idei tanévben gazdálkodni, hisz a 
megszorítások itt is észlelhetőek . Legnagyobb támogatónk egy helyi 
vállalkozó, aki eddig 330000 forint támogatást nyújtott. Sajnos jelezte, 
hogy az idén kevesebb fog jutni az alapítványnak. A helyi Önkor
mányzat 2007-ben egy civil szervezetet sem tud támogatni . De nem 
csüggedünk, továbbra is keressük a lehetőséget támogatók szerzésére, 
hisz csapatunk már bizonyított, ezt a fenti számok is jelzik. 
Továbbra is vállaljuk az október 23-i szavalóverseny, ünnepség és fák
lyás felvonulás szervezését, megrendezését. 
Meghirdetjük az ötezer forintos ösztöndíj támogatást szakközepesek 
részére, igaz, öt helyett csak három fónek. 
Segítséget nyújtunk az óvodának és az iskolának programjaik megva
lósítása érdekében. 
Erőnkhöz mérten az idén is szeretnénk két versenyszámot meghirdetni 
az általános iskolások részére: 
„Legjobban tanuló diák" az alsósok részére, melynek díjazása nyerte
senként tízezer forint. 
„Legjobban tanuló osztály" a felsősök részére, melynek győztese 

negyven ezer forintot kap. 
A kuratórium határozott arról, hogy részt vesz a „Kiskunok a Vidékért 
Akciócsoport Helyi Közösség" Leader-programban, a helyi önkor
mányzattal és egy fülöpkei vállalkozással közösen. 
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A 2007/2008-as tanév első félévére meghirdetett középiskolás pályá
zatra négyen jelentkeztek. A kuratórium döntése alapján havi 5000,
forinttal , három fót tudunk támogatni. Nevezetesen: Kürtösi Zoltánt, 
Szabó Gabriellát és Szabó Renátát. 
2007. október 13-án rendezzük meg Közgyű l éssel egybekötött alapít
ványi bálunkat. 

Az alapítvány közhasznúsági pénzügyi jelentése 
2006. évről (ezer Ft-ban) 

Előző évi pénzmaradvány 

2006. év bevételei: 
Önkormányzati támogatás 
Civil támogatók 
Összesen: 

2006. év kiadásai: 
Működési költségek 
Kiadott támogatások 
Összesen: 

2006. december 31 . egyenleg: 

FSEHírek 

0 

67 
629 
696 

48 
353 
401 

295 

fBoáor Sánáor 

A 2006/2007-es megye IIl-as bajnokság 3. helyezése után gőzerővel 
készültünk a 2007/2008-as bajnokságra. A keretben különösebb válto
zás nem történt. A sérült Szabó Pál és Kürtösi Zoltán helyére igazoltuk 
Félegyházáról Födi Zsoltot és Nemcsók Imrét. Ennek ellenére be kell 
látnunk, nem lesz bőséges a keretünk, ezért télen új igazolásokat terve
zünk fóleg helyi fiatalokból. 

A felkészülésünk utolsó mérkőzése 

08.18. FSE - Bulis SE 9-6 (3 - 5) 

2007/2008. Megye III-as bajnokság 

2. forduló: 08. 25. 

3. forduló: 09. 02. 

4. forduló: 09. 09. 

5. forduló: 09. 16. 

6. forduló: 09. 23. 

7. forduló: 09. 30. 

FSE - Jánoshalma 4 - 1 (1 - 0) 
Gsz.: Nemcsók (2), Zsibrita, Fodor 
Kisszállás - FSE 2 - 2 (0 - 2) 
Gsz.: Juhász (2) 
FSE - Csengőd 2 - 5 (0 - 4) 
Gsz. : Zsibrita (2) 
Harkakötöny - FSE 7 - 1 ( 4 - 0) 
Gsz.: Zsibrita 
FSE - Öregcsertő 
Gsz.: Juhász (2) Zsibrita 
FSE- Vadkert 
Gsz.: Födi, Juhász 

3-3 (0 - 1) 

2-3(1-3) 

A mérkőzés után választottuk meg a hónap játékosát. Ö a vezetőség 
döntése szerint Juhász Zsolt, a szurkolói díjat Csáki Gábor kapta. Gra
tulálunk nekik. 

8. forduló: 10. 07. FSE - Kötöny SC 3 - 0 Gáték nélkül) 

- Október 2-án került megrendezésre a VI. EÖTVÖS - FSE Diáktoma. 

A végeredmény: 
I. 
II. 
III. 
IV. 
V. 
VI. 

BUGAC 
FÜLÖPJAKAB 
PÁLMONOSTORA 
KUNSZÁLLÁS 
PETŐFISZÁLLÁS 
JAKABSZÁLLÁS 

- Október 5-én Pálmonostorán szerepeltek a helyi ifik a Magony Ku
pán: 

Eredményeink: 
Fülöpjakab - Gátér: 
Fülöpjakab - Pálmonostora: 
Fülöpjakab - Bugac: 
Fülöpjakab - Kunszállás: 

0-1 
0-4 
1-4 
0-5 



OrJinfo és Su[Jnfo- 2007. szeptem6er 

HÍREK AZ ÓVODÁBÓL 

NÉHÁNY SZÓ AZ ELŐZŐ TANÉV VÉGÉRŐL ••• 
A májusi Gyermeknap után nem volt alkalmunk 

megköszönni Vakulya Istvánnak, Dinnyés Antalnak és Rigó 
Imrének, hogy lehetőséget biztosítottak a gyermekek részére 
egy kellemes lovaskocsikázásra! Köszönjük nekik, a szülőknek 
pedig azt a sok-sok finomságot, amit azért hoztak, hogy 
gyermekeik még jobban érezzék magukat e napon! 

A tanévzáró ünnepünkön a búcsúzó gyermekek a sok 
szép ajándék mellé egy-egy, az iskolában is hasznosítható 
könyvet kaptak a „Fülöpjakabért " Alapítványtól. Köszönjük a 
felajánlást! 

Augusztus hónapban az eddigi évekhez hasonlóan 
Bartucz Attila kimeszelte az óvoda helyiségeit, a daduska nénik 
Törteliné Ica néni és Steinerné Ildikó pedig kitakarítottak és 

lefertőtlenítették a játékokat. Köszönjük munkájukat, hlszen 
nekik köszönhető, hogy szeptemberben szép, tiszta környezet 
fogadta a gyermekeket. 
Az ÚJ TANÉVRŐL ••• 

45 kisgyermeket írattak be, így 23 és 22 fős 

csoportlétszámokkal dolgozunk. A nagycsoportosok létszáma 
12 fő. Különösebb nehézség nélkül indult az új gyermekek 
beszoktatása, bár még nincs vége, hiszen folyamatosan 
érkeznek a picik. Várjuk a később érkezőket is nagy-nagy 
szeretettel! 

Szeptember 19-én a fogorvosnő megvizsgálta a 
gyermekek fogazatát. A látottakkal elégedett volt. 

(Nagy Erika vezető óvónő) 

HÍREK AZ ISKOLÁBÓL 

A 2007/2008-as tanévet 125 diák kezdte meg 
szeptember elsején. 12 elsőst köszöntöttünk sorainkban. A 
napközi egy csoportban nyújt lehetőséget a délutáni 
felkészülésre az 1-4. osztályosok részére. Az 5-8. osztályosok 
részére tanulószoba müködik. A napközis csoportot Nagy 
Antalné, a tanulószobát Oroszi Tiborné vezeti. Az 1. osztály 
vezetője Tasiné Forgó Edit, az 5. osztály vezetője: Varga-Pécsi 
Diána lett. 

Az intézmény új vezetője Hatvani Mónika. 
Nyugdíjba vonult Ludwig Erzsébet matematika-fizika 

szakos tanárnő, helyére Varga-Pécsi Diána lépett. Bere Szilvia 
tanárnő másik iskolában tudott elhelyezkedni, így a rajz 
tanítását Oroszi Tiborné végzi. 

Október 5-én reggel a hatodik osztályosok 

bensőséges ünnepség keretében emlékeztek az 

1848149-es forradalom és szabadságharc bukása 

utáni megtorlásra, a 13 aradi vértanúra. 

Szakköreink: Kosárlabda: hétfő: 14QQ-1412 

Színjátszó-újságíró szerda: l 4QQ- I 412 

Számítástechnika kedd : 14QQ- 1412 

A Kiskun Alapfokú Művészetoktatási Intézmény idén is 
három tanszakot szeretne indítani Fülöpjakabon: hangszeres 
zene: kedd, csütörtök, (szolfézs: szerda), képzőművészet 
(csütörtök, péntek), néptánc (hétfő) 

Diáknak, szülőnek, pedagógusnak eredményes, sok 
vidámsággal teli tanévet kívánok. 

Hatvani Mónika (tagintézmény-vezető) 

}lz J 8.J8-49-e. 

forracfa{o m és 
sza6adságfiarc 

vértanúi 

SPORTESEMÉNYEK 

Október 2-án délután zajlott az FSE sportpályán a már hagyományossá vált Eötvös Diáktorna, ahol iskolánk csapata mellett, 
Bugac, Jakabszállás, Kunszállás, Pálmonostora és Petőfiszállás csapatai vettek részt. A gyerekek a következő sportágakban mérték 
össze erejüket: kislabda-hajítás, súlylökés, távolugrás, váltófutás és kerékpáros ügyességi verseny. Tanulóink eredményei: 

Lányok: Sebők Georgina súlylökésben 1. helyen, kislabda-hajításban 2. helyen végzett. Bartucz Szilvia kerékpárpáros 
versenyen 2. helyezést, T Szabó Vera pedig távolugrásban 6. helyezést ért el. Váltófutásban az 5. helyre kerültünk. 

Fiúk: Sebők Dávid kislabda-hajításban 1. hely, Farkas Norbert távolugrásban, Németh István pedig súlylökésben szerzett 2. 
helyet. Kerékpáros versenyen Dinnyés Miklós 4. helyezést ért el. Váltófutásban fiaink a 2. legjobb csapatnak bizonyultak. Összesítés 
után csapatunk állhatott a dobogó második fokára, előttünk a bugaciak, mögöttünk pedig Pálmonostora csapata végzett. 

Gratulálunk a résztvevőknek! Köszönjük a verseny lebonyolításában résztvevő pedagógusok munkáját! 
Október 5-én Pálmonostorán került sor a Magony Kupa labdarúgó tornára, ahol iskolánk focistái is becsülettel helytálltak. 

Laczkó Melinda (testnevelő) 
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